
 

Besluitenlijst Presidium 

Datum 19-09-2022 

Tijd 20:30 - 22:00 

Locatie Gemeentehuis Barneveld,  Zaal Voorthuizen K1.33BC (achterste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester J.J. Luteijn 
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Opening en vaststellen agenda 

Aanvang ca. 20:30 uur. 

 

Besluit: 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Toelichting: 

Aanwezig: Jan Luteijn (voorzitter), Jan Top (SGP), Jan-Willem van den Born (LB), 

Henk Wiesenekker (CU), Arjen Korevaar, Pro), Daan de Vries (CDA), Theo Bos 

(VVD), Judith van den Wildenberg (BI); Iede Bakker (griffier/secretaris). 
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Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Vaststellen en openbaar maken besluitenlijst 30 juni 2022. 

 

Besluit: 

De besluitenlijst van 30 juni 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Alcoholgebruik bij raad en commissies 

Voorstel om afspraken te maken over matiging van het gebruik van alcohol 

rond raads- en commissievergaderingen. 

 

Besluit: 

In het kader van het gemeentelijk alcoholmatigingsbeleid wordt afgesproken 

dat matiging van het gebruik van alcohol na raads- en 

commissievergaderingen wordt gestimuleerd door meer non-alcoholische 

drankjes aan te bieden, zwak-alcoholische drankjes (bier en wijn) beperkt te 

presenteren en later op de avond alleen op verzoek te schenken en sterk-

alcoholische drank in het geheel niet te schenken. Tevens zal men binnen de 

fracties en op elkaar alert blijven en waar nodig elkaar ook aanspreken. 
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Toelichting: 

De meesten vinden de voorbeeldfunctie en bewustwording belangrijk, maar 

constateren ook dat er eigenlijk nooit te veel alcohol wordt gedronken. 
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Agressieprotocol voor raads- en commissieleden 

Intimidatie en bedreiging jegens ambtenaren en politieke ambtsdragers, ook 

raadsleden, komt steeds meer voor en verdient serieuze aandacht. Het college 

heeft vorig jaar een protocol voor omgaan met agressie en geweld vastgesteld 

voor de organisatie en het college. Dit protocol voorziet ook in een aanpak en 

stappenplan voor agressie tegen raadsleden, maar is nog niet actief 

bekendgemaakt aan de raad. 

Voorstel: in te stemmen met dit protocol en dit te hanteren als 

agressieprotocol voor raadsleden en dit ook van toepassing te verklaren op 

raadscommissieleden; het protocol via de lijst ingekomen stukken aan de raad 

te sturen. 

 

Besluit: 

Het presidium verzoekt om een afzonderlijk protocol op te stellen voor de 

raads- en commissieleden, bijvoorbeeld zoals dat van Hilversum en 

Westervoort. Dit komt een volgende keer terug op de agenda. 

Tijdens de integriteitstraining ook aandacht schenken aan agressie. 

 

Toelichting: 

Het bestaande protocol is onvoldoende toegesneden op raads- en 

commissieleden: 

- onvoldoende aandacht voor de democratische uitingsvrijheid; 

- de taal kan begrijpelijker; 

- het gaat uit van aangifte door het raadslid zelf, terwijl aangifte door de 

gemeente gewenst kan zijn; 

- het is handig als het landelijk telefoonnummer voor advies voor raadsleden 

wordt toegevoegd; 

- niet alleen nazorg, ook afdoening door griffier; 

- juist de burgemeester heeft ook een rol bij agressie jegens raadsleden. 
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'Stemmen tellen' 

In de memo ‘Stemmen tellen’ worden 2 onderwerpen besproken en voorstellen 

gedaan: 

I de afspraak over gewogen stemming in de raadscommissie verdraagt zich 

niet met het beginsel van 'one man one vote'; daarom wordt voorgesteld de 

gewogen stemming in raadscommissies af te schaffen en te vervangen door 

een 'peiling'. 

II Stemming per fractie verdraagt zich eveneens niet met het beginsel van 'one 
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man one vote' en het 'stemmen zonder last'; daarom wordt voorgesteld het 

stemmen per fractie te vervangen door stemming door alle leden bij 

handopsteken. 

 

Besluit: 

I. Het presidium stemt in met het uitwerken van de 'gewogen peiling' in plaats 

van gewogen stemming; de griffier wordt gevraagd hiervoor de volgende keer 

een concreet uitwerkingsvoorstel voor te leggen. 

II. Het presidium stemt er mee in om stemmen bij handopsteken te regelen. 
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Besteding fractievergoeding 

Dit onderwerp is geagendeerd op verzoek van Daan de Vries om te bespreken 

in hoeverre kosten voor communicatie met burgers kunnen worden vergoed 

vanuit het fractiebudget. Ter informatie zijn de verantwoording over 2021 en 

de memo 'Fractievergoeding randvoorwaarden' bijgevoegd. 

 

Besluit: 

Vanaf dit jaar geldt de afspraak dat de kosten van een website en  de kosten 

van het gebruik van social media elk worden gemaximeerd op 500 euro per 

jaar. 

 

Toelichting: 

Volgens dhr. Vd Born was 'communicatie met de burger' destijds juist de 

aanleiding voor de fractievergoeding. Hij vindt aanscherping op dit punt dan 

ook niet nodig. Anderen benadrukken het faciliteren van het raadswerk als 

reden van de vergoeding en vinden dat bij advertenties via Facebook lastig is te 

onderscheiden tussen verantwoording resp. promotie van de fractie en 

verkiezingspropaganda. Na enige discussie wordt als compromis een 

maximering afgesproken zoals verwoord in het besluit, waarbij blijft gelden 

dat verkiezingsactiviteiten niet uit de fractievergoeding kunnen worden 

betaald. 
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Fractie-assistent 

Sinds april dit jaar kunnen fracties een vergoeding krijgen voor een fractie-

assistent. In bijgevoegde notitie worden de afspraken over de fractie-assistent 

toegelicht en is een verklaring opgenomen die door de fractie-assistent 

ondertekend dient te worden. 

Voorstel: instemmen met de notitie en de daarin opgenomen tekst voor de 

'verklaring  fractie-assistent'. 

 

Besluit: 
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Het presidium stemt in met de toelichting en de verklaring fractie-assistent. 
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Wat verder ter tafel komt / rondvraag 

 

Besluit: 

Geen besluit. 

 

Rondvraag: 

Dhr. Top vraagt welke onderwerpen kunnen worden besproken in het gesprek 

met de BIK op 4 oktober. Genoemd worden: Stand van zaken railterminal; wat 

doen de bedrijven aan circulaire economie; hoe gaat het met het 

alcoholmatigingsbeleid (m.n. vrijdagmiddagborrels). Vanuit de BIK is het 

onderwerp beveiliging bedrijventerreinen als aandachtspunt genoemd. 

Dhr. Vd Born vraagt de burgemeester of hij geprobeerd heeft het kort geding 

over 'het advocaatje' tijdens dorpsgolf te voorkomen; dhr. Luteijn antwoordt 

dat hij niet zelf contact heeft gezocht maar dat dit wel ambtelijk is gebeurd. 
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Sluiting 

 

Besluit: 

De voorzitter sluit de vergadering om ca. 22:15 uur. 

 

 


